
Styremøte i linjeforeningen Nabla
Dag/dato: 04.04.2024
Tid: 16:15
Sted: R21
Tilstede: Liva, Simen, Benjamin, Herman, Emilie, Solveig, Hedda, Postkom
Forfall: Elise

Saksnr. Sak Ansvarlig
0 RRT fra stillingene

Leder: Oppdatert varslingsskjema, oppdatert diverse annet på nettsiden

Nestleder: Innhentet info om kjøp av kjøleskap

Faddersjef/sekretær: Ferdigstilt og sendt ut fadder-påmeldingen. Sendt økonomiske søknader. Refererer.

Økonomiansvarlig:

Bedriftskontakt: Utforsker mulighetene for BedEx til Oslo ila. høsten. Hatt møte med instituttene ang. møteplasser med
bedrifter også for dem.

Arrangementssjef: Ferdigstilt detaljene til auksjonskvelden, jobber med planleggingen av immball.

Koordinator: lagt inn tidligere styremedlemmer og ugleledere i gallastilling, booka rom, when2meet for uglemøter (<33).

Blestesjef: lagd kalender:)!

1 Godkjenning av dagsorden og valg av tidtaker Alle
2 Ris og ros Alle

3 Orienteringssaker Alle
Referat fra NV-møte Liva [4]
Fakultetet ønsker at vi skal bleste for diverse sosiale arrangementer de arrangerer. Vi konkluderer med at
blestingen NV selv gjør er tilstrekkelig, og at vi ikke legger ut noe siden vi allerede har nokså mettede kanaler. Det
ble også tatt opp at NV-gangen muligens skal utformes med å male veggene, sette inn møbler eller lignende.
Dersom noen har innspill til dette kan de kontakte Liva. Snakket også litt om utveksling men kom ikke noe videre
her. Institutt-sammenslåingen ble også tatt opp, denne vil ikke påvirke IFY.

To-do fra forrige styremøte
Gjennomgang av styrets todo-liste.

Medarbeidersamtaler Liva [1]
Det skjer i løpet av april.

4 Saker Alle
Utveksling
Utveksling fra Fysmat: Litt info ute på nabla.no, mye er nok utdatert.

Utveksling til Fysmat: Det er vanskelig å få kontaktinformasjon til studentene som utveksler til NTNU, da de må
gi den til oss og ikke omvendt. Det ble diskutert at vi burde sette opp en faddergruppe for de utvekslingsstudentene
som ønsker å delta på opplegget. Denne vil bestå av enten 5. klassinger eller 3. klassinger, avhengig av hvem som
ytrer interesse for dette. Emilie sender ut melding til aktuelle angående dette. Vi har også formidlet til NV at vi
ønsker å delta på infomøtet som NV arrangerer for utvekslingsstudentene.



Nablas postkasse Liva [4]
Simen tar ansvaret for å sjekke postkassen ukentlig, tentativt på fredager.

Workshop ila april? Liva [5]
Det blir workshop i løpet av april for å blant annet evaluere SKE. Eventuelle vedtak som dukker opp vil utsettes til
første styremøte etter workshop og gjennomgås der.
Edruvakt til K2K Liva [2]
Ikke relevant

Inn-ut til høsten Hedda [6]
Vi ønsker å få to kjellere samme dag til inn-ut til høsten. Det sendes ut forespørsel til andre kjellere, tentativt
mellom 23-25 september.

Nytt kjøleskap Simen [7]
Simen kommer med forslag til to ulike kjøleskap. Vi skal etterspørre mer informasjon før vi tar den endelige
vurderingen.

Oppdatere Nabla.no Solveig [4]
Styret må oppdatere det som mangler på nabla.no fra SKE, og andre ting som er utdatert.

Auksjonskveld bidrag Solveig [4]
Styret skal bidra med diverse utfordringer under auksjonskveld.

Lekekom, 17.mai Simen [4]
Liva, Solveig, Hedda og Emilie danner årets lekekom

Kulturfestivalen 2024 Emilie [5]
Tar tilbudet fra Samfundet, som er lørdag 24.08.

Forretningsorden Alle
Styret har vedtatt ny forretningsorden.

x Eventuelt Alle
CGP-bidrag! Liva
Ikke relevant

Se over prikke-regler Emilie
Ikke relevant

xx Workshop ! 11:45 ! Alle

xxx Fremover Alle
Auksjonskveld!!

xxxx Kritikk av møtet Alle


